

『學生活動支援津貼』(2019/20)

因應「香港賽馬會全方位學習基金」在 2018/19 學年結束後完結，「學生活動支援津貼」將會在 2019/20 學年提供支援給有經濟需要的學生參與學校舉辦或認可的全方位學習活動，以促進全人發展。津貼的受惠對象為校內領取綜援、全津或其他有經濟需要的學生。

全方位學習活動範圍十分廣泛，所有學校舉辦的課外活動，大部份都包涵在內，例如：學生會費、社費、旅行費、戶外學習日的車費或入場費，各項校際比賽的參賽費用，學校舉辦的興趣班，學習營及訓練營等（學業成績為本的功課輔導除外）。

如欲申請『學生活動支援津貼』，請填妥以下資料，並於九月十二日或之前將回條直接投入校務處收集箱內。如有任何疑問，可向陳德宏副校長查詢。本校會確保將資料保密，除校長特別委任的專責老師外，其他教職人員一概不得取閱。

*** 同學必須每年申報最新家庭狀況

----- 回條 -----

請提供下列資料，並在適當方格內加「✓」。

本人擬申請『學生活動支援津貼』，家庭狀況如下：

- 本人現正領取社會綜合援助（請附上有關證明文件副本）
- 小兒／女現正領取學生資助全費津貼
- 其他

（請註明：_____）
_____）

本人証實以上資料正確。

（以上資料只用作申請『學生活動支援津貼』之用，本校會為上述資料保密，確保個人私隱。）

此覆

聖母無玷聖心書院

學生姓名：_____

班 別：_____（_____）

家長姓名：_____

家長簽署：_____

_____年_____月_____日

* 有關資料請於九月十二日或之前投入校務處之收集箱。

Student Activities Support Grant (2019/20)

In 2019/20 school year, Student Activities Support Grant is provided for students with financial needs to participate in Life-wide Learning activities organised or recognised by schools for whole-person development. Beneficiaries of the Student Activities Support Grant are students in receipt of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA), the full-grant under the School Textbook Assistance Scheme (STAS full-grant) or other students with financial needs.

The area of the Life-wide Learning mentioned above was extensive, with most extracurricular activities included, like the Student Union fee, house fee, travel fares, the transport costs and admission fees of the outdoor learning days, the admission fees of inter-school competitions, the interest classes that are organised by school, learning camp and training camps. (except the homework guidance classes that are academic based).

Students who wish to apply for the Student Activities Support Grant in this academic year (2019/20) may fill in and submit the Reply Slip below to the General Office **on or before 12th September (Thu)**. If you have any enquiries, please contact Mr. Chan Tak Wang. All information pertaining to the application is only accessible to the Principal or her appointee.

***** Students should register every year to inform the school the most updated family circumstance.**

----- Reply Slip -----

Please provide the following information and put a “✓” in the correct boxes.

I wish to apply for the “Student Activities Support Grant”, my family circumstance as follows:

- The Comprehensive Social Security Assistance (CSSA)
- The full-grant under the School Textbook Assistance Scheme (STAS full-grant)
- Others

(Please indicate : _____
_____)

I declare that all the above information is correct.

(The above information is only used for the application of Student Activities Support Grant, our school will keep the above information confidential to ensure personal privacy)

Student's Name : _____

Class : _____ ()

Parent's Name : _____

Parent's Signature : _____

Date : _____

* Please return the reply slip to the collection box in the General Office **on or before 12th September, 2019**.